
Protokoll fört vid årsmöte för Verksveteranerna den 14 

februari 2018 
 

 

 

 Närvarande:  42 st medlemmar.  (Se bif. närvarolista) 

 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Mötet har varit behörigen utlyst. 

 

3. Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

4. Till ordförande för årsmötet valdes Hans Bengtsson 

 

5. Till sekreterare för årsmötet valdes Hans Liljegren 

 

6. Till justerare och tillika rösträknare valdes Harriet Andersson och Olle 

Fransson 

 

7. Verksamhetsberättelsen för det gångna året upplästes och godkändes. 

Verksamhetsberättelsen 2017 bif. protokollet 

 

8. Margareta Antonsson kommenterade den ekonomiska situationen. Därefter gav 

Kenneth Johansson revisionernas granskning av densamma. Den var enligt 

revisionerna till alla delar mycket god och välskött. 

 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gånga verksamhetsåret 2017. 

 

10. Ordförande Hans Bengtsson redogjorde för verksamhetsplanen för år 2018 

Ett besök på Världsarvet Grimetons Radiostation är inplanerat den 18 mars. 

Ytterligare information kring detta kommer på vår anslagstavla! 

Föreningen kommer även i år att medverka i sommarserien 2018. 

Klubbmästerskap kommer att anordnas på våra utebanor under maj månad. 

 

Grillkväll, avslutning på utesäsongen i höst tillsammans med Kulknappen, 

Telemästerskap, vinterserie och en julfest är saker som kommer att ske under det här 

året. 

 

11. Till ordförande på 1 år valdes Björn Broström 

 

12. Till kassör på 2 år valdes Margaretha Antonsson 

 

13. Som fyllnadsval på 1 år  i styrelsen valdes Jan-Åke Olander 



 

14. Till två ersättare på 1 år valdes Britt Hedberg och Irja Johansson 

 

15. Till revisorssuppleant på 2 år valdes Gert Eliasson 

 

16. Till valberedning för 2018 valdes Birgitta Thorsson och Jan Thorsson 

 

17. Till representant i Boulealliansen för 2018 nominerades Hans Liljegren 

 

18. Till ersättare i Boulealliansen för 2018 nominerades Björn Broström 

 

19. Till revisorssuppleant i Boulealliansen nominerades Margaretha Antonsson 

 

20. Till trivselkommitté för 2018 valdes: Kaye Ljungdahl sammankallande, 

Christina och Ingemar Eriksson, Kerstin Persson, Kristina Larsson, Wiveka 

Skoog, Anders Birgersson och Olle Fransson. 

 

21. Till representant i fastighetsgruppen valdes Gösta Borgäng. 

 

22. Till representant i utemiljögruppen valdes Sigvard Larsson 

 

23. Till representant i köksgruppen valdes Inger Liljegren 

 

24. Till representanter i inköpsgruppnen valdes Kerstin Johansson och Gunvor 

Karlsson. 

 

25. Till representanter i bangruppen valdes Gunnar Kaspersson och Gunnar Öqvist. 

 

26. Till representanter i instruktörs- och tävlingsgruppen i föreningen valdes 

Margaretha Antonsson, Bertil Johansson och  Arne Nilsson. 

 

27. Mötet enades om att avgiften i föreningen för 2019 skulle vara 200 kr. För 

passiva medlemmar (Teilaner m.m.) skall avgiften vara 50 kr. 

 

28. Mötet enades om att firmatecknare i föreningen för 2018 skall vara: 

ordförande Björn Broström, 430712-6336 och kassör Margaretha 

Antonsson, 440103-4626 var för sig. 

 

29. Under Övriga frågor tog Per Qenild upp frågan om att det inte fanns några 

gällande stadgar i föreningen. 

En viss diskussion uppstod – frågan skall tas upp i styrelsen och gällande stadgar 

skall presenteras. Huruvida därefter ett nytt årsmöte skall hållas får medlemmarna 

därefter besluta. 

  

Ingegerd Johansson tog upp att då många medlemmar vill träna på tisdagar kan 



lottningen vålla problem. För att underlätta detta föreslog hon att man har två 

kortlekar med samma baksida och skriver med tusch-penna kort 14 – 15 –  16   osv. 

vilket innebär att vi kan vara mer än 52 personer som tränar. 

  

Nya medlemmar behöver introduceras i spel och i olika uppdrag –  och detta sker 

idag i stor utsträckning. 

Men detta bör i synnerhet tänkas på av oss som har varit med i föreningen en 

längre tid ! 

 

30. Avtackningar med blommor genomfördes och först avtackades Hans 

Bengtsson, den avgående ordföranden. 

Därefter avtackades styrelseledamoten Inge Andersson och revisorn Anita Svensson. 

Vidare tackades med blommor det vinnande laget i Telemästerskapet Evan och Irja 

Johansson samt Britt Hedberg. 

 

 

31. Hans Bengtsson informerade om att efter årsmötet bjuder föreningen på 

räksmörgås, öl samt kaffe och kaka. 

Därefter tackade han för ett engagerat deltagande och förklarade årsmötet för 

avslutat. 

 

 

 

Hans Bengtsson      Hans Liljegren 

Ordförande       Sekreterare 

 

 

 

Harriet Andersson      Olle Fransson 

Justerare       Justerare 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 


